
Referat SB-møde 24.05.2022 
 

Lyreskovskolen 
 
Der indkaldes til møde i Skolebestyrelsen på 
Lyreskovskolen i mødelokalet 2115 ved ”Pausen”. 
Tirsdag d. 24. maj 2022 
kl. 17.00-19.00 
 
 

Mødedeltagere: 
Morten Schulz  
Ditte Rodenberg Mosgaard 
Jan Skovdal 
Kenneth Kristensen 
Susanne Ries 
Lærer Charlotte Lindtner 
Lærer Michael Wissing 
Skoleleder Michael S. Petersen  
Elevrådsformand Lauge Lund Nissen 
Næstformand elevrådet Sebastian Slot Bernhardt 
 
 
 
 

Andre inviterede: 
Peder Stilling (fast gæst) 
 
 

Afbud:  
Ditte Rodenberg Mosgaard, Kenneth Kristensen, Michael Wissing 
 
Jan Skovdal ikke mødt. 
 

Dagsorden & referat 

Pkt.  Tid Indhold  Referat 

1 25 Nyt fra: 
 
Formanden 
 
 
 
 
Skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elevrådet 

 

  
 
Der arbejdes stadig med cykelsti og natteravne. 
Der skal arbejdes med et princip for befordring i 
forbindelse med udflugter. 
 
 
Medarbejderfest for hele kommunen. 
Der er noget uro omkring SFOén. Der arbejdes med 
at lave strategier og processer for SFO. 
Der er mødes for de 3 centre. Hvilken fokus har vi 
mellemformer og retur til almen. 
Der kommer flere henvendelser fra forældre der 
gerne vil have deres børn på skolen. 
 
 
Der er ønskes om nyt toiletpapir. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Andre medlemmer 

Bolde i de enkelte klasser – evt. overskud fra åbent 
hus kunne give en bold. 
Et mål ude ved centerbanen. 
Nye/flere gynger 
Stole med puder, der er så slidte at sømmene 
ødelægger tøjet. 
Har forklaret 5. årgang hvordan elevrådet fungerer 
Mandag skal elevrådet på tur til High Park i 
Genner. 
 
 
Forældrehenvendelse vedr. SFO 
 

2 10 SFO2 Morgenmodul - 
Prisfastsættelse 
 

 Da der ikke er en beslutningsdygtig skolebestyrelse, 
sender MSP tekst ud til skolebestyrelsen. Så skal 
skolebestyrelsen give skriftlig tilbagemelding til MSP. 

3 15 Evaluering af Åbent Hus  8. årgangs auktion var godt. 
Der manglede et program. 
Kan de være senere på dagen? 
Udskoling vil helst ikke have en fælles emneuge i 
uge 20. 
Der var tidligere elever på besøg, hvilket var 
hyggeligt. 
Kunne det være en ”rigtig” skolefest? 

4 20 Næste skoleårs 
planlægning – overordnet 
status 

 Der arbejdes med at gøre fagfordelingen færdig og 
skemaer. 
Der er nogle fag der skal besættes. 
 
Der skal nedsættes ansættelsesudvalg til: 
 
- Ny afdelingsleder grundskole 
- Lærer til T2 
- Lærer grundskole 
MSP sender datoer ud og SB melder tilbage om 
man kan være en del af ansættelsesudvalg. 
 

5 15 Punkter til fælles 
forældremøde i august-
september 

 Forældremøderne skal give mening for forældrene. 
Overgange fra grundskole til udskoling. 
Forventningsafstemning. 
Det kunne være godt med tilmelding. 
Evt. at der grilles en pølse efter endt møde (SB står 
for dette). 
Evt. pasning af mindre elever. 

6 20 Evaluering af årets 
arbejde/årsberetning 

 Der kunne laves en lille video hvor formanden laver 
en kort beskrivelse af arbejde samt fremtiden for 



Lyreskovskolen. Og der laves en mere fyldig skriftlig 
del til Aula. 
 

7 5 Evt.  - Der er dage der ikke er mad nok (sandwich) 
- Is bil bestilles til d. 2. juni. 
- Der afholdes ikke Sankt Hans på skolen i år, men       
  det afholdes næste år. 

8 8 Nyt fra:  
Lukket område 
 

  

9 2 Punkter til næste møde  Høring om udbud af befordring af elever 

 


